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	April 21, 2016
	
	Le 21 avril 2016

	
	
	

	Coram:  McLachlin C.J. and Moldaver and Gascon JJ.
	
	Coram : La juge en chef McLachlin et les juges Moldaver et Gascon

	
	
	

	BETWEEN:

Luciano Branco

Applicant

- and -

Zurich Life Insurance Company Limited, American Home Assurance Company and Kumtor Operating Company

Respondents

AND BETWEEN:

Luciano Branco

Applicant

- and -

Zurich Life Insurance Company Limited, American Home Assurance Company and Kumtor Operating Company

Respondents
	
	ENTRE :

Luciano Branco

Demandeur

- et -

Zurich Life Insurance Company Limited, La compagnie d’assurances American home et Kumtor Operating Company

Intimées

ET ENTRE :

Luciano Branco

Demandeur

- et -

Zurich Life Insurance Company Limited, La compagnie d’assurances American home et Kumtor Operating Company

Intimées

	
	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Saskatchewan, Numbers  CACV2404, CACV2405, CACV2505 and CACV2529, 2015 SKCA 71, dated June 19, 2015, is dismissed without costs. The conditional application for leave to cross-appeal filed by the respondent, American Home Assurance Company, is dismissed without costs.
	
	JUGEMENT

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d’autorisation d’appel est accueillie. La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de la Saskatchewan, numéros  CACV2404, CACV2405, CACV2505 et CACV2529, 2015 SKCA 71, daté du 19 juin 2015, est rejetée sans dépens. La demande conditionnelle d’autorisation d’appel incident déposée par l’intimée, La compagnie d’assurances American home, est rejetée sans dépens. 






C.J.C.
J.C.C.

